
خصوصیات اخلاقی منحصربه فرد ژوزه مورینیو باعث شده این مربی 

پرتغالی درطول سال ها حضورش روی نیمکت تیم های مختلف با 

بازیکنان بزرگی دچار مشکل شود و درگیری هایی بین آنها شکل 

بگیرد. در تازه ترین اتفاق، پل پوگبا در مصاحبه ای به رفتارهای این 

مربی در زمان حضورش روی نیمکت منچستریونایتد اشاره کرد و 

گفت: »با اوله)سولشر( خیلی بهتر هستم چراکه او خود را مقابل 

بازیکنان قرار نمی دهد. این تفاوت او با مورینیو اســـت که گاهی 

اوقات رفتارهایی با بازیکنان داشت انگار که آنها اصلا وجود ندارند. 

در آن دوران اوضـــاع بین من و او کاملا عجیب بود. یک روز رابطه 

بسیار خوبی با هم داشتیم و همه هم می دیدند که چقدر اوضاع 

خوب است و فردایش نمی دانم چه اتفاقی رخ می داد که اخلاقش 

کاملا عوض می شد. این شرایط عجیبی بود که بین من و او وجود 

داشت و اصلا دلیل آن را نمی دانم. او کلا اخلاق منحصربه فردی 

دارد و معمولا دوســـت دارد حرف هایی بزند که دیگران به او پاسخ 

بدهند و از این رفتار و چالش ها لذت می برد.« او نخستین بازیکنی 

نیست که با این مرد پرتغالی دچار حاشیه می شود و مسلما آخرین 

آنها هم نخواهد بود. در ادامه نگاهی به فهرست ستاره هایی داریم 

که با آقای خاص دچار مشکل شدند و رابطه پرنوسانی با او داشتند.

خوان ماتا )چلسی(
در دومین دوران حضورش در چلسی، مورینیو با هافبک اسپانیایی 

تیمش دچار مشکل شد و درنهایت او را مجبور به ترک استمفوردبریج 

کرد. ماتا در آن سال ها در شرایط بسیار خوبی قرار داشت اما مورینیو 

ناگهان تصمیم گرفت به جای او از اسکار برزیلی استفاده کند و به 

این ترتیب نیمکت نشینی های مدام این هافبک اسپانیایی سبب 

شـــد در نیم فصل راهی اولدترافورد شود. جالب اینکه مدتی بعد 

این دو دوباره در منچستریونایتد با هم کار کردند و این بار خبری از 

این مشکلات نبود. مورینیو در آن زمان در مصاحبه ای گفت: »ماتا 

به عنوان یک هافبک تهاجمی هوش بالایی دارد و پاس های عالی 

می دهد اما برای من اســـکار بهترین گزینه برای این پست است و 

بهترین بازیکن تیمم در این فصل بوده است.« ماتا هم در پاسخ به 

سوال خبرنگار ال پایس درباره رابطه اش با سرمربی پرتغالی گفته 

بـــود: »خوب یا بد ما هیچ رابطه  ای با هم نداریم و اصلا حرفی بین 

ما رد و بدل نمی شـــود اما من همیشـــه تلاش می کنم به مربی ام 

احترام بگذارم.«

کوین دی بروینه )چلسی(
این هافبک بلژیکی که این روزها یکی از بهترین های دنیاست 

پیش از این اعتراف کـــرده بود در دوران حضور در جمع آبی ها 

تنها دوبار با مربی تیمش صحبت کرده است. ظاهرا مورینیو به 

او هم اعتقاد زیادی نداشـــت و درحالی که در همان زمان هم از 

دی بروینه به عنوان ستاره ای آینده دار نام برده می شد اما آقای 

خاص عقیده  دیگری داشـــت. دی بروینه درباره یکی از دیدارها 

می گوید: »ژوزه در دسامبر2013 مرا به دفترش دعوت کرد و فکر 

می کنم این یکی از دو لحظه سرنوشت ساز در عمر فوتبالی ام بود. 

چند کاغذ پیش رویش بود و ناگهان گفت: »یک پاس  گل، صفر 

گل و 10پس گرفتن توپ.« کمی طول کشید تا متوجه شوم که 

او می خواهد چه  کار کند. سپس آمار دیگر هافبک های تهاجمی 

تیم مانند ویلیان، اسکار، ماتا و شورله را خواند که هرکدام مثلا 

5گل و 10پاس گل داشتند. منتظر بود تا جوابی بدهم و من هم 

گفتم خب برخی از آنها 15 یا 20بازی در این فصل انجام داده اند 

اما من فقط ســـه بار به زمین رفته ام. این فرق بزرگی نیست. من 

ســـعی کردم صادق باشم و به او گفتم اگر باشگاه دوست ندارم 

در اینجا باشم مرا بفروشید چون می خواهم فوتبال بازی کنم.« 

یک ماه بعد او به وولفســـبورگ واگذار شد و در بازگشت به لیگ 

جزیره حالا یکی از بهترین هافبک های تهاجمی سال های اخیر 

فوتبال دنیاست.

محمد صلاح )چلسی(
شـــاید اگر مورینیو به چلســـی برنمی گشـــت این تیم به یکی از 

پرســـتاره ترین تیم های حال حاضر فوتبال دنیا تبدیل شده بود. 

صلاح مصری که در چند فصل اخیر یکی از ارکان موفقیت لیورپول 

بوده است زمانی در چلسی حضور داشت اما مورینیو اعتقادی به او 

نداشت. او در آن دوران در تیمش 5وینگر داشت و به همین دلیل 

ترجیح می داد این بازیکن مصری را به صورت قرضی یا قطعی به تیم 

دیگری واگذار کند. حتی یک بار گفته بود ترجیح می دهد صلاح 

دیگر به تیمش برنگردد و به همین دلیل او را به صورت قطعی فروخت 

تا کمی تیمش خلوت تر شود اما این وینگر چپ پا در سال های بعد 

ثابت کرد مورینیو کاملا درباره او دچار اشتباه شده است. البته آقای 

خاص در یکی از مصاحبه هایش در سال های اخیر گفته بود فروش 

صلاح تصمیم او نبود.

آندره شورله )چلسی(
این ســـتاره آلمانی هم در چلســـی با مورینیو دچار مشکل شد و 

نیمکت نشینی های پیاپی باعث شد به شدت افت کرده و نتواند 

عملکـــرد خوبش را در بوندس لیگا در لیگ جزیره هم ادامه دهد. 

شورله درباره آن دوران می گوید: »حضور در چلسی انتقالی رویایی 

برای من بود. پس از گذشته چند هفته دچار بیماری شدم و پس 

از آن دیگر سرمربی تیم به من اعتماد نکرد و کمتر از من استفاده 

می کرد. مورینیو به من نشان داد که زندگی یک فوتبالیست تا چه 

حد می تواند برایش سخت شود. شما وقتی در یک بازی بد هستید 

ممکن است در یکی، دو مسابقه بعد نیمکت نشین شوید اما اوضاع 

من در چلسی خیلی بد پیش رفت و مربی دیگر حساب چندانی 

روی من نمی کرد.« مشـــکلات شـــورله با مورینیو درنهایت باعث 

شـــد در سال2015 و پس از تنها دو فصل از چلسی جدا شود. او 

درنهایت سال گذشته و درحالی که تنها 29سال داشت از فوتبال 

خداحافظی کرد که شاید رفتارهایی که درطول دوران بازی با او شد 

در این تصمیمش نقش مهمی داشت.

ایکر کاسیاس )رئال مادرید(
مورینیو به خصـــوص در آخرین ماه های حضـــورش در برنابئو با 

مشـــکلات زیادی روبه رو شد و شایعات زیادی درباره مشکلات او 

با بازیکنان تیم به گوش می رسید. یکی از این نفرات گلر مشهور و 

محبوب رئال بود که شاید یکی از بزرگ ترین اشتباهات این مربی 

در اسپانیا همین موضوع بود که باعث شد هواداران کمتر از وی 

حمایت کنند. مشـــکلاتی که کاسیاس و مورینیو در رختکن تیم 

داشتند درنهایت به جدایی کاپیتان رئال منجر شد و در پایان همان 

فصل هم سرمربی پرتغالی از این تیم رفت.

کریس رونالدو )رئال مادرید(
درحالی که انتظار می رفت مورینیو با هموطنش رابطه ای بســـیار 

خوب داشته باشد اما این ارتباط درنهایت پرفراز و نشیب پیش رفت 

و نهایتا حتی یک بار گفت که این بازیکن بیش از حد اعتمادبه نفس 

دارد و البته بیشتر سعی می کرد حرف هایش را از طریق دستیارش، 

روی فاریا به رونالدو منتقل کند. مورینیو سال ها بعد و در مستندی 

که درباره سر بابی رابسون ساخته شد نشان داد که هنوز هم با این 

بازیکن مشکلات زیادی دارد و در جایی از این مستند گفت: »رونالدو 

نازاریا بهترین رونالدوی تاریخ است.«

ریکاردو کاروالیو )چلسی(
دیگر ستاره پرتغالی که او هم با این مربی به مشکل خورد و اگرچه در 

دو تیم مختلف با مورینیو کار کرده بود و این مربی اعتقاد زیادی هم 

به او داشت. این دو با هم پورتو را قهرمان اروپا کردند و یکی از نفراتی 

بود که آقای خاص برای تقویت چلسی در نخستین دوره حضورش 

در این باشگاه خرید. در ابتدای فصل2006-2005 اما ناگهان در 

نخستین بازی ویلیام گالاس به جای کاروالیو در قلب خط دفاع به 

میدان رفت تا شایعه اختلاف او با مورینیو منتشر شود. مربی پرتغالی 

خیلی زود در گفت وگویی دلیل این اتفاق را با الفاظی عجیب اعلام 

کرد: »ریکاردو کاروالیو ظاهرا در فهمیدن برخی مسائل دچار مشکل 

است و فکر می کنم بهتر است یک تست آی کیو بدهد. من 4سال 

است که با او کار می کنم و شناخت خوبی از هم داریم اما متاسفم 

که باید چنین صحبت هایی را درباره او انجام می دهم. فکر می کنم 

ریکاردو بهتر است به یک پزشک مراجعه کند.«

په په )رئال مادرید(
مشکلات مورینیو با بازیکنان پرتغالی کم نبوده است. بازیکنی که 

سال ها درکنار کاروالیو در خط دفاعی تیم ملی پرتغال بازی کرده 

بود و درطول 10سال حضورش در رئال مادرید سه قهرمانی لالیگا 

و سه قهرمانی اروپا را تجربه کرده بود. او یکی از بازیکنانی بود که 

تاثیر زیادی بین بازیکنان تیم داشت و فکر می کرد این حق را دارد تا 

درباره رفتاری که با ایکر کاسیاس شده بود به مورینیو اعتراض کند. 

این مدافع پرتغالی البته خیلی زود با واکنش مورینیو در رسانه ها 

مواجه شد: »په په یک مشکل مهم در تیم دارد و نام آن رافائل واران 

است.« مورینیو تلاش کرد خیلی هوشمندانه درخشش واران جوان 

را دلیل اعتراضات په په جلوه دهد: »این تمام واقعیت است. برای 

یک مدافع 31ساله اصلا راحت نیست که ببیند یک مدافع جوان 

جایش را می گیرد و نگران این است که این بچه 19ساله به جایش در 

ترکیب قرار گیرد. این مشکل خیلی ساده است. زندگی په په درحال 

تغییر است و او به سختی می تواند با آن کنار بیاید.«

هنریک مخیتاریان )منچستریونایتد(
این خود مورینیو بود که در نخستین فصل حضورش روی نیمکت 

یونایتد این مهاجم ارمنستانی را به خدمت گرفت اما به تدریج زندگی 

را برای او ســـخت کرد تا جایی که ترجیح داد راهی آرسنال شود. 

مخیتاریان در این زمینه می گوید: »یک بار سر میز صبحانه مورینیو 

به من گفت مقصر اینکه رسانه ها این قدر از من انتقاد می کنند تو 

هستی. من هم در پاسخ گفتم واقعا؟ عمدی در این کار نداشتم. 

او یک مربی است که همیشه به دنبال موفقیت و برتری است و به 

همین دلیل سخت است که بتوانی زیرنظرش بازی کنی. دوران 

سختی را با او در یونایتد سپری کردم و او روزهای سختی را برای 

من رقم زد. فکر نمی کردم حضور در تیم مورینیو اینقدر سخت و 

پردردسر باشد.«

آنتونی مارسیال )منچستریونایتد(
این مهاجم فرانسوی بارها گفته بود اصلا از دوران حضور مورینیو 

در یونایتـــد خاطرات خوبی ندارد و این مربی باتجربه بارها مقابل 

جمع از او انتقاد کرده بود. مارسیال می گوید: »مسلما من دوست 

داشتم او به طور خصوصی حرف هایش را به خودم بزند اما او برابر 

جمع این کار را انجام می داد و به نظرم این کارش اصلا جالب نبود. 

در چنین شرایطی شما دوست دارید ثابت کنید که مربی اشتباه 

می کنـــد اما او در بازی های بعدی به من فرصت زیادی برای بازی 

نمی داد و البته هر زمان که به میدان می رفتم گل می زدم. درنهایت 

هم به من می گفت این همان چیزی است که من  از تو می خواهم 

و بالاخره فهمیدی که خواسته من چیست.«

سالی مونتاری )اینترمیلان(
این هافبک غنایی یکی از خریدهای جالب مورینیو برای اینتر بود 

که از پورتسموث راهی این تیم شد و در دو فصل ابتدایی حضورش 

در سری Aتنها 27بازی انجام داد و البته در سال2010 به همراه 

نراتزوری فاتح سه گانه شد. در دومین فصل حضورش در این باشگاه 

مورینیو ازســـوی انجمن های مسلمانان به شدت مورد انتقاد قرار 

گرفت؛ چراکه روزه گرفتن مونتاری در ماه رمضان را زیرسوال برده 

بود. ســـرمربی اینترمیلان معتقد بود که روزه داری باعث می شود 

عملکرد مونتاری افت کند و حتی این بازیکن را در دیدار برابر باری 

در دقیقه60 تعویض کرد. مورینیو در آن زمان گفت: »مونتاری با 

شروع ماه رمضان دچار مشکلاتی شده و به نظرم گرمای هوا باعث 

شده نتواند به همراه روزه داری نمایش خوبی در زمین داشته باشد.« 

البته مونتاری هم پاسخ سرمربی خود را داد و گفت که بسیاری از 

بازیکنان در این ماه روزه می گیرند و ثابت نشده این کار روی عملکرد 

آنها در زمین مســـابقه تاثیر می گذارد. مونتاری درنهایت تسلیم 

خواسته سرمربی خود نشد و به انجام فرائض دینی خود ادامه داد.

دله آلی )تاتنهام(
هافبک تهاجمی تانهـــام در همان بدو ورود مورینیو با این مربی 

دچار مشـــکل شد و حتی تا آســـتانه جدایی از این تیم هم پیش 

رفت. انتقادهای مداوم این مربی از هافبک ملی پوش تیمش باعث 

شـــد تا آلی در چند مسابقه نمایش خوبی داشته باشد اما بازهم 

نیمکت نشین شد و بیشتر در مسابقات کم اهمیت و جام اتحادیه 

یا حذفی راهی میدان می شد. در تابستان دله آلی در آستانه حضور 

در پاری سن ژرمن بود اما به دلیل اینکه تاتنهام نتوانست جانشین 

مناسبی برای او پیدا کند در این باشگاه ماندنی شد اما در این فصل 

هم اوضاع بهتری نسبت به قبل ندارد و اکثرا نیمکت نشین است.

تونگای اندومبله )تاتنهام(
گران ترین خرید تاریخ تاتنهام در نخستین فصل حضورش در این 

تیم اصلا نمایش خوبی نداشت و انتقادهای زیادی متوجه او بود. 

این هافبک فرانســـوی قرار بود خط میانی تیمش را ارتقا دهد اما 

به سختی توانست نظر مثبت هواداران را جلب کند. مورینیو درباره او 

گفت: »نمی دانم او چگونه ناگهان مصدوم شد. برایم عجیب بود که 

او ناگهان دچار چنین مشکلی شد. به نظرم او مصدوم نیست و شاید 

این اتفاقات بهانه ای برای بازی نکردن باشد.« او همچنین پس از 

اینکه این بازیکن را بین دو نیمه دیدار فصل پیش تیمش برابر برنلی 

تعویض کرد به خبرنگاران گفت: »ما در نیمه نخست اصلا هافبک 

نداشتیم و به همین دلیل با دردسرهای زیادی مواجه شدیم. ما به 

او فرصت های زیادی دادیم اما هنوز نتوانسته به سطحی که انتظار 

می رفت برسد. من می دانم که لیگ برتر انگلیس مسابقات سختی 

است و برخی بازیکنان مدت زیادی طول می کشد تا بتوانند با شرایط 

اینجا وفق پیدا کنند، اما در تاتنهام نمی توان انتظار فرصتی بیش از 

این داشت.« در ادامه اندومبله شرایط بهتری پیدا کرد و حالا در این 

فصل به یکی از نفرات اصلی تیمش تبدیل شده است.
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پوگبا هم به جمع منتقدان مورینیو پیوست

همه درگیری های آقای خاص

گفتوگو

محمدرضا گرایی هم طلا گرفت و هم سهمیه المپیک را 

به دست آورد تا به همراه برادر بزرگ ترش راهی المپیک 

توکیو شـــود تا این بار کشـــتی فرنگی شـــاهد حضور 

برادران گرایی در بزرگ ترین آوردگاه ورزش دنیا باشد. 

محمدرضا که دانشـــجوی دانشگاه آزاد اسلامی است و 

در رشـــته تربیت بدنی تحصیل می کند این روزها تمام 

حواســـش به مدال المپیک در وزن ســـختی است که 

به عمد انتخابش کرده و برایش سنگ تمام هم گذاشته 

اســـت. او و فرنگی کارانی که طی همین چند روز جانانه 

روی تشـــک رفتند و راهی المپیک شـــدند این روزها 

خودشان را برای تمرینات جدی زیرنظر محمد بنا آماده 

می کنند. بـــرای این افتخارآفرینی با محمدرضا گرایی، 

فرنگی کار المپیکی تیم ملی کشتی کشورمان گفت وگو 

کردیم که در ادامـــه صحبت های او را با »فرهیختگان« 

خواهید خواند.

در شرایطی توانستی خودت را به المپیک برسانی که برادر 

بزرگ ترت هم قبلا سهمیه کسب کرده بود. حست را چطور 

بیان می کنی؟

خدا را شکر توانستم سهمیه المپیک را کسب کنم و از عملکرد 

خودم در این مســـابقات خیلی راضی و خوشـــحالم؛ چراکه 

هم توانســـتم سهمیه را کســـب کنم و هم قهرمان این دوره از 

مسابقات شوم.

با توجه به کرونا و وقفه ای که برای مسابقات کسب سهمیه 

افتاد چطور برای این مسابقات آماده شدی؟ با صددرصد 

آمادگی خودت در مسابقات بودی؟

خب این ماجرا برای من خوب بود و با توجه به وقفه ای که افتاد 

من توانستم از وزن ٧٢کیلو به 6٧کیلو بیایم و توانستم بیشتر 

روی نقاط ضعفم کار کنم که خدا را شکر نتیجه هم گرفتم.

کسب سهمیه در وزن 67کیلو حتی برای خیلی 

از کارشناسان و مربیان هم قابل پیش بینی نبود، 

چطور توانســـتی این موفقیت را محقق کنی و ما 

مدال خوشرنگ المپیک را هم بر گردنت می بینیم؟

من همیشـــه عاشق کاری ام که همه بگویند 

انجام دادنش سخت است و نمی شود. 

با توجه به اینکه در مسابقات جهانی 

هیچ کدام از کشورهای آسیایی 

نتوانســـتند کســـب سهمیه 

کننـــد کمی کار بـــرای من 

دشوارتر بود که خدا را شکر 

با تدابیـــری که کادرفنی 

برای من اندیشـــیده بود 

انجامـــش دادم و ایـــن 

مســـابقات با کســـب 

ســـهمیه برایم به پایان 

رســـید و الان هم تمام 

تمرکزم روی مدال طلای 

المپیک است.

از آنجایـــی کـــه همـــه 

حریفانـــت را با قدرت و 

بدون دادن حتی یک  امتیاز بردی، جدی ترین رقیبت در 

این مسابقات که بود؟

سخت ترین حریفم ورزشـــکاری از کره بود و یکی 

از مهم تریـــن رقیبانم در مســـابقات المپیک هم 

هست که قهرمانی دو دوره مسابقات جهانی را در 

کارنامه اش دارد. با این ورزشکار در فینال کشتی 

گرفتم و خدا را شکر با امتیاز عالی 9 بر صفر توانستم 

شکستش دهم.

بـــا رفتن دو برادر به المپیک ما شـــاهد 

آمدن برادران  گرایی  در کشتی فرنگی 

مانند برادران  خادم  در کشتی آزاد 

هستیم؟

برادرم در مسابقات جهانی کسب 

ســـهمیه کـــرده بـــود و حالا 

دونفری به المپیک می رویم 

و امیدوارم من و برادرم یک 

رکـــورد تاریخی را ثبت 

کنیم و دو مدال طلا با 

دعـــای مردم عزیز برای 

کشورمان کسب کنیم تا 

دل مردم ایران و شهرمان شیراز را شاد کنیم.

بـــه چه چیزهایـــی برای رســـیدن به مدال 

المپیک نیاز داری؟

برای رسیدن به مدال طلای المپیک ورزشکار باید در شرایط 

مطلـــوب قرار بگیرد و اولین چیز آرامش اســـت و این آرامش 

مستلزم خیلی چیزهاست که اولینش نداشتن دغدغه مالی 

اســـت. امیدوارم مســـئولان رده بالا بتوانند برای ورزش اول 

کشور این آرامش را به وجود بیاورند تا ما هم تمام دغدغه مان 

کشتی گرفتن باشد.

تمریناتـــت را برای المپیک چطور پیش می بری و از کی 

شروع می کنی؟

به امید خدا از اول اردیبهشت، اردوی اول بعد از مسابقات مان 

شروع می شود، سه ماه تا المپیک داریم و تا الان 7مرحله اردو هم 

برگزار شده که ان شاءالله تا المپیک تمرینات فشرده ای را انجام 

می دهیم و البته تمام برنامه و هدف کادرفنی تیم ملی کشـــتی 

فرنگی از اولین اردو که برگزار شد به جز حضور در المپیک، کسب 

مدال این آوردگاه بزرگ هم بوده که به امید خدا به دست می آوریم.

حمایت فدراسیون و وزارت ورزش از فرنگی کاران چطور 

است؟

حمایـــت همه جانبه علیرضا دبیر، رئیس و حمید ســـوریان، 

نایب رئیـــس فدراســـیون کشـــتی مثال زدنی اســـت، تمام 

تلاش شـــان را کرده اند که ما دغدغه ای نداشـــته باشیم و از 

همین جا از آنها تشکر می کنم و امیدوارم مسئولان در وزارت 

ورزش و مجلس شـــورای اسلامی ان شـــاءالله شرایطی برای 

کشتی ایجاد کنند که با انگیزه بیشتر به کارمان ادامه دهیم 

تا بتوانیم پرچم کشورمان را بالا ببریم.

لیگ برتر کشتی چقدر برای آمادگی شما تاثیر داشت؟

لیگ برتر کشتی بعد از یک سال وقفه ای که کرونا ایجاد کرد، 

شروع خوبی برای برگزاری مســـابقات بود و توانستم میزان 

آمادگی بدنی خودم را بسنجم.

از کادرفنـــی تیم ملی کشـــتی بگـــو، کار بـــا محمد بنا 

چطور اســـت؟ تیم ملی کشتی فرنگی به آرامشی که   بنا 

می خواست رسیده؟

کار با آقای خاص کشـــتی فرنگی افتخار بزرگی اســـت که 

نصیب ما کشـــتی گیران شده و به داشـــتن پرافتخارترین 

ســـرمربی دنیا می بالیم. همین طور کادرفنی خیلی خوبی 

که تشـــکیل شده است،  رسول جزینی، بهروز حضرتی پور، 

حبیب اللـــه اخلاقـــی، داود اخبـــاری و لقمـــان رضایی 

دست به دســـت هم دادند تا بهترین نتیجه المپیک را رقم 

بزنیم و امیدواریم جواب زحمت های  بنا و کادرفنی تیم ملی 

را در المپیک بدهیم.

از آنجایی که دانشجوی دانشگاه آزاد هم هستی، تمایلی 

هم به پیوستن به تیم کشتی دانشگاه آزاد داری؟

دانشجوی کارشناسی رشته تربیت بدنی دانشگاه آزاد هستم 

و خوشحالم که دانشگاه آزاد هم در مسابقات لیگ تیمداری 

کرده اســـت. امیدوارم تیم های بیشتری به کشتی بیایند تا 

لیگ برتر رونق بیشـــتری پیدا کند، من اگر از طرف دانشگاه 

آزاد دعوت بشـــوم و بدانم قرارداد خوبی با من بسته می شود 

بله، حتما به تیم دانشگاه آزاد ملحق می شوم.

گفت وگوی »فرهیختگان« با فرنگی کار المپیکی و دانشجوی دانشگاه آزاد

یخ ساز شویم گرایی: امیدوارم با برادرم در توکیو تار
  عضویت در تیم دانشگاه آزاد؟ پیشنهاد خوبی برسد چراکه نه

نسیم شیرازی
روزنامهنگار
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